
 

Zápis ze schůze OV Kuří konané dne 18.10.2021  

 

Přítomni: T. Kořán, R. Vít, K. Chaloupecký, D. Kakeš, J. Zmeškal, J. Fiala 

Omluven: F. Dohnal 

Hosté: - 

1) Organizační záležitosti/informace z MÚ 

- OV se rozhodl pro variantu regulace parkování, a to v rámci projektu dopravního opatření 

na návsi. V první fázi bylo provedeno podélné dopravní značení na návsi a vedle hasičské 

zbrojnice. V další fázi došlo k podélnému dopravnímu značení v prostoru osazení 

velkoobjemového kontejneru. V měsíci září došlo k domalování žlutých čar, osazení 

značky a dorazů. Ing. Kořán kontaktoval ředitelku MŠ s požadavkem, aby pracovnice MŠ 

začaly využívat vyhrazená místa k parkování a uvolnily tak místa před školkou pro 

operativní vyzvedávání dětí ze školky. 

 

- T. Kořán dále stručně informoval (OV diskutoval) o následujících záležitostech:  
 

• ukončení činnosti koordinátorky Osadních výborů A. Jurkové. Nadále bude systém 
následující (odpovědnosti/kontaktní osoby):  
- objednávky, rozpočet - Ing. Buschová 
- komunikace, zeleň, odpady, hřbitovy – M. Svoboda 
- budovy OV – Ing. Štěpánková, p. Škopán 
- dětská hřiště, sportoviště – p. Vážný 
- komunikace s MÚ, zveřejňování zápisů – pí. Vlnařová 
 

• hladkém průběhu voleb do Poslanecké sněmovny Parlamentu ČR, které proběhly 
v místnostech OV Kuří ve dnech – 8. a 9. října 2021  

• plánované opravě mostku ev. č. 00312-2 (na návsi přes Pitkovický potok) – 29.6. proběhla 
koordinační schůzka ohledně připravované stavby (za OV  T. Kořán, D. Kakeš), na které byla 
mimo jiné řešena kolize stavby s plánovanou stavbou chodníku.  Zástupci OV kategoricky 
odmítli souběh obou staveb, jelikož by došlo k výluce linky č. 385 a obec by zůstala bez 
autobusového spojení… T.Kořán požádal zástupce KSÚS Ing. Čapka, aby zajistil (předal 
OV Kuří) včasné informace o případných dopravních omezeních...beze změny (R.Vít bude 
kontaktovat KSÚS) 

• plánovaném odvozu kalamitního dřeva z prostoru stezky Kuří Voděrádky (Lesy ČR čekaly 
na sklizeň přilehlého pole, přes který by mělo k odvozu dojít) – kalamitní dřevo bylo 
odvezeno – dle informace z Lesů ČR dojde k osázení/zalesnění v průběhu příštího roku. 
Členové OV Kuří se dohodli, že je nutné celou lokalitu vyčistit, a to variantně buď 
harvestorem (p. Vít) nebo svépomocí. 
Z: R. Vít (všichni)    T: do konce roku 

• žádosti/návrhu T.Kořána na snížení místního koeficientu pro výpočet daně z nemovitostí 
v městské části Kuří z hodnoty 3 na hodnotu 1 z důvodu chybějící infrastruktury (dne 1.9. 
na jednání Finančního výboru města Říčany) – materiál byl na jednání zastupitelstva 
prozatím odložen. 

• plánované schůzi Osadních výborů na MÚ dne 1.11. (účast: Kořán, Vít) 
 



 

 

 

- Termín dalšího pravidelného jednání OV Kuří:  pondělí, 22.11.2021 od 18:00 ve škole 

- Nejbližší akce:  Rozsvícení vánočního stromu dne 28.11. cca od 16:00 

 

 

2) Chodník Květná 

 

V průběhu podzimu 2020 došlo k přidělení dotace a probíhá příprava realizace. O souvisejících 

dopravních opatřeních budou občané informováni na webu města a na vývěsce OV Kuří. – dle 

informace od pracovníků MěÚ byla stavba chodníku odložena na jaro příštího roku. Zastupitelstvo 

schválilo dne 13.10. úpravu Investičního záměru (úprava projektu/navýšení ceny) – k realizaci 

na jaře příštího roku. 

 

Z: R. Vít, T. Kořán   T:  info na příští schůzi/trvá 

 

 

 

3) Přemístění autobusové zastávky na Nupaky do centra na návsi 

OV se dohodl, že autobusová zastávka nebude mít záliv, a tím se zajistí zpomalení provozu. Dne 

19.7. obdržel T. Kořán pro info cenovou nabídku na PD. Rozpočtové opatření bylo provedeno 

v rámci investic. 

Ing. Kořán obdržel k vyjádření OV zpracovanou Projektovou dokumentaci zastávky. OV 

s návrhem nesouhlasí a požádal o úpravu ve smyslu níže uvedeného. Prakticky ve veškeré 

korespondenci, která se týkala předmětné zastávky (e-maily starostovi města ze dne 14.9.2020 

nebo paní Štěpánkové ze dne 1.3.2021) Ing. Kořán uváděl, že OV Kuří požaduje zcela 

jednoduchou zastávku bez zálivu (zprávy byly vždy doplněny i o velmi srozumitelný nákres). A 

to jednak kvůli zpomalení dopravy a za druhé i z důvodu nepřiměřeného záboru veřejného 

prostranství na již tak malé návsi - viz navržený záliv + cca 2-metrový chodník. V neposlední řadě 

je to i otázka financí, když by navržená podoba zastávky byla bezpochyby významně dražší než 

původní záměr. Dle OV zcela postačí obdobný rozsah, jako je tomu u zastávky v protisměru. 

Z: T. Kořán   T: info na příští schůzi 

 

 

4) Víceúčelové hřiště v Roklích 

V roce 2020 nedošlo k posunu… prostředky na zhotovení hřiště byly přesunuty do roku 2021 a 

navýšeny na 1 mil. Kč – proběhlo několik jednání se zástupci MěÚ a byl odsouhlasen další postup  

- dojde k vyhlášení VŘ na dodávku projektové dokumentace a dodávku první fáze, kdy dojde 

k přesunu dětského hřiště a realizaci hřiště s umělým povrchem. V druhé fázi pak budou 

zhotoveny ostatní práce dle projektu. Beze změny – Ing. Kořán prověří aktuální situaci na MÚ. 

 

Z: T. Kořán  T: info na příští schůzi 

 

 

 



 

5) Stezka  Kuří – Voděrádky (výsadba ovocných stromků) 

K dokončení některých prvků/naučných tabulí dojde až po plánované výsadbě ovocných stromků. 

Předpokládaný termín výsadby je jaro 2022, a to s ohledem na průběh těžby dřeva v rámci 

kůrovcové kalamity.  

Z: T.Kořán   T: info na příští schůzi 

 

6) Zajištění přípojky el. energie na návsi 

S ohledem na využívání plochy návsi pro spolkovou činnost občanů Kuří je nutné zajistit přívod el. 

Energie: 

 

- Instalovat rozvodnou skříň 380 V do kapličky 

D. Kakeš zajistí instalaci. T: do konce října 

 

7) Výměna stávající plakátovací plochy a osazení úřední desky do autobusové zastávky 

T.Kořán informoval členy OV o doručení nové dřevěné vývěsky (plakátovací plochy). Tabule bude 

osazena svépomocí. Zároveň dojde k instalaci nerezové informační desky do vnitřních prostor 

autobusové zastávky. 

Z: R.Vít/J.Fiala     T: do konce října 

 

8) Sekání obecních pozemků 

Členové OV se shodli na názoru, že aktuální situace ohledně seče trávy není uspokojivá. Množí se 

reakce občanů na nekvalitní údržbu zeleně v obci (vysoká tráva, plochy/místa, které nejsou 

udržovány atd.). OV pověřil Ing. Kořána zajištěním nápravy současného stavu, příp. hledáním 

náhradního řešení. Situace byla za přispění členů OV stabilizována – bude však probíhat 

průběžný monitoring. 

Z: T.Kořán/J.Fiala     T: info na příští schůzi 

 

9) Příprava akce Rozsvícení vánočního stromu 

Zmiňovaná akce se bude konat v neděli dne 28.11. – sraz byl předběžně stanoven na 15:30 na 

návsi (pozvánky budou rozneseny do schránek začátkem listopadu). Rozsvícení stromu proběhne 

kolem 17:00 v návaznosti na setmění.  

OV Kuří se bude věnovat přípravám na akci v rámci samostatného materiálu.  

 

 

 

Zapsal a schválil: T. Kořán 


